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با  هرمزگان  استان  همکاری  فرصت های  بررسی  همایش   
هفته  اواخر  اکو  اقتصادی  همکاری  سازمان  عضو  کشورهای 
میزبانی  با  این همایش  در  برگزار شد.  دربندرعباس  گذشته 
هرمزگان  استان  کشاورزی  و  معادن  صنایع  بازرگانی  اتاق 
شد.  مطرح  اکو  سازمان  اقتصادی  توسعه  جهت  پیشنهاداتی 
ایجاد پنجره یکپارچه و راه اندازی سامانه ارائه اطلاعات مربوط 
به مقررات گمرکی و صادرات و واردات کالا در کشورهای عضو 
کشورهای  محدوده  در  گمرکی  مقررات  یکپارچه سازی  اکو، 
عضو اکو، ایجاد نظام یکپارچه صدور و یا حذف روادید جهت 
تردد اتباع عضو، ارائه تخفیفات یکسان ترانزیت دریایی ریلی 
هوایی و زمینی کالاهای با مبدا و مقصد کشورهای عضو اکو، 
ایجاد صندوق پوشش بیمه ای سرمایه گذاری ها در قلمرو ۱۰ 

کشور عضو اکو و غیره از جمله این پیشنهاد ها بود.

* ظرفیت های هرمزگان از اولویت های اکو
با برشمردن ظرفیت های حمل و  این جلسه  اکو در  دبیرکل 
نقل انرژی و گردشگری استان هرمزگان آن را از اولویت های 
سازمان اکو دانست و ازپیگیری تسهیل فرآیند صدور ویزا برای 
مشارکت  به  ادامه،  در  ناظری  خسرو  خبرداد.  اکو  بازرگانان 
جامعه تجاری در رویدادهای اکو مانند نمایشگاه های تجاری 
و انجمن های کسب و کار اکو مورد حمایت اکو اشاره کرد و 
اظهارداشت: برگزاری نمایشگاه ها توسط کشورهای عضو اکو 
از طریق اتاق های بازرگانی و صنایع کشور ها با هدف حمایت 
یکپارچگی من منطقه ای و گسترش تجارت  برای  از تجارت 
تجارت نمایشگاه  برگزاری  به  توجه  با  و  است  حیاتی  بسیار 
اکو مشتاقانه  یزد،  ECO-RAF  در سال ۲۰۲۲ در شهر 
بازرگانی و صنعت بندرعباس در  اتاق  منتظر مشارکت فعال 

این رویداد است.

* شناسایی اولویت های سرمایه گذاری درهرمزگان 
 استاندار هرمزگان نیز در این نشست در خصوص ظرفیت ها 
و پتانسیل های استان شامل وجود بنادر و ناوگان بین المللی 
حمل و نقل دریایی و غیره مطالبی بیان کرد. مهدی دوستی 
گفت: مناطقی با اخذ تمام مجوزهای لازم جهت سرمایه گذاری 

در هرمزگان تعیین شده است.
شناسایی  استان  در  سرمایه گذاری  اولویت های  افزود:  وی 
مختلف  های  مشوق  سرمایه گذاری  فرصت  هر  برای  و  شده 
در نظر گرفته شده است. استاندار هرمزگان  اظهارداشت: ما 
داریم  گذاری  برای سرمایه  مهم  اولویت  استان چند  این  در 
ایجاد  فولاد،  شهر  ایجاد  نساجی،  شهر  ایجاد  مثال  برای  که 
شهر گلخانه ای، ایجاد پایانه صادراتی محصولات کشاورزی، 
ایجاد شهرهای دریایی پرورش ماهی در قفس و شهر میگو، 
از مهم  انرژی و شهر میوه های گرمسیری  شهر شیشه، شهر 
است  هرمزگان  استان  در  گذاری  سرمایه  های  اولویت  ترین 

که مشوق های مختلفی اعم از مشوق های مالیاتی، گمرکی، 
گذاری  سرمایه  بیمه  زیرساخت،  تخصیص  بندری،  خدمات 
برای سرمایه گذاران در این حوزه ها در نظر گرفته شده است.

* رتبه سوم اتاق بازرگانی درجذب سرمایه گذاری 
بازرگانی  اتاق  رئیس  المللی  بین  مهم  رویداد  این  ادامه  در 
میزبان   عنوان  به  هرمزگان  کشاورزی  و  معادن  صنایع 
جمله  از  ساحلی  مناطق  و  شهرها  اهمیت  درخصوص 
بندرعباس و دیگر بنادر جنوبی و شرقی ایران در میان محیط 

جغرافیایی اکو مطالبی بیان کرد.
 محمدرضا صفا گفت: نگاه خود را به سمت توسعه همه جانبه 
ترانزیتی و تجارت سوق دادیم تا بتوانیم علاوه بر خدمت به 
توسعه استان و کشور، سایر کشورها را در روند مطلوب مسیر 

توسعه قرار دهیم.
سامانه  ایجاد  و  همکاری  نامه  تفاهم  انعقاد  اظهارداشت:  وی 
یکپارچه سازی اطلاعات برخط و بازرسی فنی و ایمنی کشتی 
سازمانهای  همکاری  توسعه  ایجاد  اکو،  اعضای  پرچم  زیر  ها 
اکو با سازمان های توسعه همکاری منطقه از طریق اعضای 
کنفرانس  سازمان  شانگهای،  همکاری  سازمان  مشترک 
اپک(،گروه هشت کشورهای اسلامی در  کشورهای اسلامی) 
و منطقه  اتحادیه همکاری منطقه جنوب آسیا  توسعه،  حال 
به  بازرگانی  اتاق  پیشنهادهای  دیگر  از  اوراسیا  اقتصادی 
صنایع  بازرگانی  اتاق  رئیس  شود.  می  محسوب  اکو  سازمان 
اجلاس،ضمن  این  ادامه  در  هرمزگان  کشاورزی  و  معادن 
ترین  پرسابقه  از  یکی  بندرعباس  بازرگانی  اتاق  اینکه  بیان 
و  می رود  شمار  به  ایران  جنوب  بازرگانی  تجاری  تشکیلات 
در جذب سرمایه گذاری رتبه سوم را دارد ،خاطرنشان کرد: 
اتاق بازرگانی از دیرباز امور مربوط به تجارت و بازرگانی بخش 
اتاق  منظور  به همین  که  است  داشته  عهده  به  را  خصوصی 
در  خصوصی  بخش  پارلمان  موفق ترین  عنوان  به  بازرگانی 
بازرگانی  و  تجارت  به  بخشیدن  رسمیت  و  دولت  با  ارتباط 

به شمار می رود.

* هرمزگان قطب بزرگ تولید آبزیان در کشور
 دبیرکل اتحادیه تولید و تجارت آبزیان ایران نیز گفت: باید 
در زمینه ارتباط ارتباطات محصولات و تبادل محصولات به 

خصوص در حوزه آبزیان توسعه بیشتری صورت گیرد.
 دکتر علی اکبر خدایی اظهار داشت :در طول ۱۰ ماه گذشته 
انواع آبزیان دریایی تولید شده در استان هرمزگان صادر شده 
است. وی افزود: بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هزار تن صید و 
آبزی پروری درکشور  صورت گرفته که حدود ۳۰۰ هزار تن 
یعنی یک پنجم تولید استان هرمزگان بوده است.وی تصریح 
کشور  در  آبزیان  عرضه  و  تولید  بزرگ  قطب  هرمزگان  کرد: 

است.

* سهم 80درصدی تولید وصادرات آبزیان

آبزیان  صادر کنندگان  و  تولید کنندگان  اتحادیه  رئیس 
ترانزیت  مقررات  یکسان سازی  این جلسه،  در  نیز  هرمزگان 
مهم  را  واردات  و  تسهیل صادرات  برای  اکو  کشورهای عضو 
شد.  آن  شدن  اجرایی  خواستار  و  کرد  عنوان  موضوع  ترین 
مهرداد بازرگان گفت: در این استان وجود ۲۰۰ هزار تن انواع 

ماهیان و آبزیان برداشت و ۱۰۰ هزار تن ریزماهی داریم.
به گفته وی در سال گذشته ۲۵ هزار تن تولید میگو پرورشی 
تولید  داشتیم.وی  قفس  در  تولید  ماهی  تن  هزار  شش  و 
افزایش دانش بومی مطالعه و  ۳۵ هزار تن ماهی  پرورشی، 
گونه  انواع  و  صدف  خرچنگ،  پرورش  و  تولید  ریزی  برنامه 
سال  برنامه های  از  غیره  و  منطقه  در  خاویاری  ماهیان  های 

آینده خواند. 
بازرگان همچنین به ۴۵ مرکزصیادی در استان و حدود ۴۰ 
 ۸۰ واظهارداشت:  کرد  اشاره  دریا  در  میگو  ذخایر  میلیون 
درصد تولید و صادرات انواع آبزیان متعلق به هرمزگان است.

* بندرعباس بهترین مسیر برای ترانزیت 
مهران نجاتی رئیس کمیسیون حمل و نقل لجستیک گمرک 

و ترانزیت و عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی در این جلسه 
بندر  از  که  ایران  در  خارجی  ترانزیت  تاریخچه  به  اشاره  با 
شهید رجایی آغاز شده گفت: بندرعباس بهترین مسیر برای 
ترانزیت است و در سال ۲۰۲۱ توانستیم سهمیه ۵۵ درصدی 
از ترانزیت کشورهای عضو اکو را در بندر شهید رجایی داشته 
باشیم. وی بر لزوم تاسیس دفتر اکو در بندرعباس با مدیریت 
جز  به  کار  این  افزود:  و  تاکیدکرد  هرمزگان  بازرگانی  اتاق 
ارزیابی و اشتغال موجب رشد سهم ۷۰ درصدی ترانزیت در 

سال آینده خواهد بود. 
ویژه   به  رحایی  شهید  بندر  های  ظرفیت  به  پایان  در  وی 

پسکرانه توسعه بندر شهید رجایی مطالبی بیان کرد.
 گزارش خبرنگار ما می افزاید: در این اجلاس سیدجلال الدین 
اقتصادی  چندجانبه  همکاری های  دبیرکل  سبزواری  علوی 
بین المللی، مهدی دسینه مدیرکل اداره امور اقتصاد و دارایی 
کمیسیون  رئیس  قاضی  قلعه  ابراهیمی  عباس  هرمزگان، 
گردشگری و کسب و کارهای وابسته  و عضو هیات نمایندگان 
انجمن  رئیس  قناعتیان  حسین  هرمزگان،  بازرگانی  اتاق 
تولیدکنندگان،  انجمن  رئیس  امیری  رضا  هرمزگان،  خرمای 
هرمزگان،  کشاورزی  محصولات  فرآوری  و  صادرکنندگان 
احمد گریا توف سفیر جمهوری ازبکستان، بهادیر عبدالعلیف 

سفیر ترکمنستان نیز مطالبی بیان کردند.

به میزبانی اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی برگزار شد؛
معاون تکنولوژی و توسعه فولاد هرمزگان مطرح کرد: 

تغییر مثبت در صنعت فولاد با 
کنفرانس ریخته گری

هرمزگان من- کنفرانس ریخته گری مداوم، بستر مناسبی برای تبادل اطلاعات و افکار شرکت کنندگان ایجاد می کند که 
این امر می تواند به نقطه مثبتی در صنعت فولاد بدل شود.

معاون تکنولوژی و توسعه فولاد هرمزگان با بیان مطلب فوق در مورد اهداف برگزاری کنفرانس فولادسازی و ریخته گری 
مداوم گفت: هدف از برگزاری این کنفرانس ایجاد فضای تبادل اطلاعات و افکار شرکت کنندگان در موضوعات مختلف 
و  دلایل  به  مرتبط  افراد  کنفرانس،  فراخوان  شروع  با  افزود:  کاظمی  است.علیرضا  کنفرانس  تخصصی  حوزه  با  مرتبط 
یا  و  ملی  در سطح  زمینه خاص  آن  در  موجود  دانش  یا  و  دانش خود  و  فعالیت ها  انگیزه های مختلف تلاش می کنند 
بین المللی را با ارائه مقالات و یا سخنرانی ارائه کنند. در نتیجه حرکت مؤثری در جهت پیشرفت صنعت فولاد کشور 

خواهد بود.
شرکت کنندگان،  برای  چالش هایی  یادشده،  کنفرانس  در  سخنرانی ها  و  مقالات  ارائه  پس  در  همچنین  وی،  گفته  به 
مخاطبان و کلیه کسانی که از طریق رسانه ها و یا همکاران شرکت کننده از موضوعات مطرح شده اطلاع پیدا می کنند به 
وجود می آید و این خود زمینه ساز حرکت به  سوی تغییر مثبت در صنعت فولاد کشور خواهد شد.حتی ارائه دهندگان 
مقالات و یا سخنرانان درزمان تهیه مقاله و یا پرسش و پاسخ و ... درگیر چالش های ذهنی می شوند و درنتیجه در راستای 

بسط و گسترش تئوریک و یا عملی موضوع حرکت خواهند کرد.
معاون تکنولوژی و توسعه فولاد هرمزگان تصریح کرد: این شرکت باهدف فراهم کردن محیطی برای انتشار دستاوردهای 
نو، شناسایی راه حل هایی برای مسائل مشترک صنعت فولاد، تبادل اندیشه صاحبان نظر در این صنعت، تحت تأثیر قرار 
دادن صنعت فولاد از محورهای همایش و درنهایت ایجاد یک پایگاه تخصصی دانشی در حوزه فولادسازی و ریخته گری 

مداوم، کنفرانس را برای دومین بار برگزار می کند.
وی بابیان اینکه نخستین کنفرانس ریخته گری مداوم در سال 98 برگزار شد، ادامه داد: باوجود اولین دوره برگزاری و 
ناشناخته بودن کنفرانس، استقبال قابل قبولی در سطح ملی و بین المللی انجام شد و مقالات و سخنرانی های ارائه شده 
فولاد  مشکلات  حل  راستای  در  کنفرانس  در  ارائه شده  راه حل های  از  بخشی  گرفت.  قرار  شرکت کنندگان   موردتوجه 
از دوره دوم کنفرانس،  از دلایل استقبال به مراتب گسترده تر  با موفقیت استفاده شد. یکی  هرمزگان و سایر شرکت ها 

جذابیت و کاربردی بودن مطالب ارائه شده در دوره اول است.
کاظمی افزود: در ابتدایی ترین مرحله کنفرانس یادشده، مدیریت دانش شامل شناسایی نیازها، شناسایی منابع دانش، 
کسب، ایجاد یا حذف منابع، فرایندها و محیط های مربوط به دانش، بازیابی، به کارگیری و اشتراک گذاری دانش و ذخیره 

دانش صورت گرفته است.
وی تأکید کرد: زمانی بومی سازی و حتی بهبود دانش عملی خواهد بود که دانش به دست آورده شود و اشراف لازم بر 
آن پیدا شود. کنفرانس های تخصصی در راستای شناسایی نیازها و منابع دانش و به اشتراک گذاری دانش روز می توانند 
نقش مؤثری داشته باشند و ازآنجایی که شرکت های دانش بنیان، مراکز دانشگاهی و ... جزو مخاطبین کنفرانس هستند 
بخشی از این چرخه را کمک خواهند کرد.معاون تکنولوژی و توسعه فولاد هرمزگان افزود: در کنفرانس پیش رو اهدافی 
ازجمله فراهم ساختن محیطی برای انتشار دستاوردهای نو، شناسایی راه حل هایی برای مسائل مشترک صنعت فولاد، 
تبادل اندیشه صاحبان نظر در این صنعت، تحت تأثیر قرار دادن صنعت فولاد از محورهای همایش و درنهایت ایجاد یک 
پایگاه تخصصی دانشی در حوزه فولادسازی و ریخته گری مداوم) را در رابط با محورهای کنفرانس دنبال خواهیم کرد و 

امیدواریم با توجه به استقبال بسیار خوب صورت گرفته، حرکت مؤثری در راستای ارتقای صنعت فولاد کشور برداریم.

رئیس شورای شهر: امنیت شغلی کارگران 
شهرداری برای شورا مهم است

ترویج فرهنگ درختکاری با اجرای طرح پویش 
جوانه ها در بندرعباس

عکاس: مرتضی آخوندی

همایش بررسی فرصت های همکاری استان هرمزگان
 با کشورهای عضو اکو

یکی دیگر از تقاطع های غیرهمسطح بندرعباس افتتاح شد؛

پل قدس،پلی برای کاهش یا افزایش ترافیک!
صفحه 2
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اظهارات امام جمعه بندرعباس در 
دیدار رؤسای دانشگاه ها

هرمزگان من-  نماینده ولی فقیه در هرمزگان گفت: علاوه 
نظام  و کاستی های  نقص ها  باید  به شبهات،  پاسخگویی  بر 

حکمرانی دشمن را نیز تشریح و اعلام کنیم. 
دیدار  در  زاده  عبادی  محمد  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
دانشگاه های  در  فقیه  ولی  نمایندگان  و  دانشگاه ها  رؤسای 
ترکیبی  جنگ  در  باید  دشمن  افزود:  هرمزگان،  استان 
جنگ  مستلزم  نیز  امر  این  و  شود  ابهام  دچار  و  سردرگم 

ترکیبی است.
وی با تاکید بر افزایش سرعت فعالیت ها علیه دشمن عنوان 

کرد: این مهم نیز از مسیر جهاد تبیین عبور خواهد کرد.
به سند توسعه  اشاره  با  از سخنانش  وی در بخش دیگری 
فرهنگی و اجتماعی کشور، خاطرنشان کرد: از روز اولی که 
مقام معظم رهبری مسئولیت نمایندگی در استان هرمزگان 
و  فرهنگی  توسعه  سند  دغدغه  کردند؛  امر  من  به  را  را 
از بررسی های  نیز پس  اجتماعی استان را داشتم و امسال 
کارشناسی که در سطح ملی انجام شد، برش استانی سند 

توسعه فرهنگی و اجتماعی استان تهیه شد.
به  استان   ۱۰ که  نکته  این  بیان  با  بندرعباس  جمعه  امام 
عنوان پایلوت برای تدوین و اجرای سند توسعه فرهنگی و 
اجتماعی انتخاب شدند، گفت: ۵ اولویت و ۱۲۵ اقدام برای 
تدوین این سند تهیه شد و کلیات آن را در شورای فرهنگ 

عمومی استان تصویب کردیم.
کرد:  خاطرنشان  زاده  عبادی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
و  ملی  منابع  از  سند  این  تدوین  و  اجرا  مالی  موضوعات 
استانی،  اعتبارات  تامین  برای  و  شد  خواهد  تامین  استانی 
توسعه  و  برنامه ریزی  این طرح در شورای  تصویب  نیازمند 

استان هستیم.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با بیان اینکه راهبری 
اظهار کرد:  است،  دانشگاه ها  بر عهده  فرهنگی  فعالیت های 
امیدوار  را  ما  است  ایجاد شده  دانشگاه ها  در  که  روحیه ای 
می کند و باید به همکاری و تعامل برای به نتیجه رسیدن 

این فعالیت ادامه دهیم.

***

معاون اجتماعی ستاد اجرایی فرمان امام)ره(: 

گروه های جهادی برای 
توانمندسازی خود جدی باشند

هرمزگان من- معاون اجتماعی ستاد اجرایی فرمان امام در 
هرمزگان گفت: گروه های جهادی در فصل تازه ای از فعالیت 

خود وارد فاز جهاد تبیین در جامعه شوند.
نیازهای  از اصلی ترین  امیریان زاده اظهار کرد: یکی  سجاد 
گروه های جهادی در جامعه، پیوستن به جهاد تبیین است 

که مهم ترین مولفه و نیاز جامعه امروز بشمار می رود.
جهادی  گروه های  حرکت  جهت گیری  که  این  بیان  با  وی 
باشد،  فعالیت ها  ساختن  تخصصی  سوی  و  سمت  به  باید 
تبیین  جهاد  فضای  در  حرکت  پیشانی  کرد:  خاطرنشان 
فعالیت های  پیوست  با  باید  که  هستند  جهادی  گروه های 
در  روشنگری  سوی  و  سمت  به  فرهنگی  حوزه  در  خود 

جامعه گام بردارند.
برای  باید  جهادی  بچه های  زاده،  امیریان  گفته  به 
ستاد  اجتماعی  باشند.معاون  جدی  خود  توانمندسازی 
اجرایی فرمان امام )ره( با بیان این که سعی کنیم پای کار 
باشیم و کار تخصصی انجام دهیم و فقط دنبال بسته توزیع 
بود که حرف های  این  ما  تأکید کرد: هدف  نباشیم،  کردن 
جهادی  گروه های  و  کارها  ظرفیت این  از  که  بزنیم  نوینی 

بیشتر استفاده شود.

***
برپایی پویش اهدای خون 

در هرمزگان

برپایی  از  هرمزگان  خون  انتقال  مدیرکل  من-  هرمزگان 
پویش اهدای خون در شهر های مختلف استان خبر داد.

اعیاد  مناسبت  به  گفت:  هرمزگان  خون  انتقال  مدیرکل 
شعبانیه، پویش اهدای خون در شهر های مختلف استان برپا 
شده است.ایمان زارعی افزود: از ۱۵ الی ۲۷ اسفند در مراکز 
انتقال خون سراسر استان هرمزگان، پویش اهدای خون برپا 
است.او از مردم نوعدوست استان دعوت کرد تا با توجه به 
اهدای خون،  کاهش  و  سال  پایانی  روز های  در  قرارگرفتن 
نسبت به توجه به نیازمندان به خون و بیماران خاص توجه 

ویژه داشته و خون اهدا کنند.
انتقال  مراکز  داشت:  بیان  هرمزگان  خون  انتقال  مدیرکل 
میناب  و  قشم  بندرلنگه،  بندرعباس،  شهر های  در  خون 
اعیاد  خون  اهدای  پویش  این  در  شرکت کنندگان  میزبان 

شعبانیه هستند.
و  تالاسمی  بیمار   ۶۰۰ و  هزار  از  بیش  زارعی،  گفته  به 
صد ها بیمار خاص در استان به طور مستمر نیازمند خون و 
فرآورده های خونی برای تداوم حیات خویش هستند.آقایان 

هر ۳ ماه و بانوان هر ۴ ماه می توانند خون اهدا کنند.

بلاخره با گذشت بیش از۳ سال، تقاطع های غیرهم سطح قدس شهربندرعباس به بهره برداری 
رسید.عملیات اجرایی این پل در مهرماه سال 9۷ و در دوره مدیریت عباس امینی زاده شهردار 
سابق با اعتبار ۷۵ میلیارد تومان آغاز شد. این پروژه تا مهرماه ۱۴۰۰ وپایان کاراین شهردار هفتاد 
درصد پیشرفت فیزیکی داشت.در اسفند ماه جاری که زمان بهره برداری از این پل فرا رسید به 
جای امینی زاده، مهدی نوبانی شهردارپرتنش در مقابل شورای شهر بندرعباس، روبان افتتاح را 

قیچی کرد.
گفته می شود، این تقاطع غیر همسطح  دارای۲ دستگاه پل بتنی از نوع دال مجوف، هر دستگاه 
پل ۷ دهانه ،شامل ۵ دهانه ۳۰ متری و ۲دهانه ۲۵متری است که طول کل هر پل ۳۶۰ متر به 
عرض 8.۳۰ متر،شامل عرشه به طول ۲۰۰ متر و ۲ رمپ به طول هر کدام 8۰ متر می شود.این 
پروژه که با هدف روان سازی آمد و شد زیر بار ترافیکی رفت، همچون پروژه های دیگری که در 

جای جای کشور و استان اجرا شده و یا در حال اجرا است دارای اشکالاتی است.
 برخی کارشناسان حوزه راه و شهرسازی و حمل و نقل و ترافیک معتقدند، شهرداری بندرعباس 
با این اعتبار اعلام شده که به طور یقین با تورم امروزی نسبت به سه سال پیش، بیشتر هم شده 

می توانست طرح بهتری را اجرا کند تا مشکلات شهروندان به حداقل برسد.
به نظر می رسد شهرداری ساده ترین طرح را اجرایی کرده است. این طرح در چپ گردها دارای 
مشکل است. اگر پایین پل به صورت کامل اجرا می شد کارایی بیشتری داشت. خودروهایی که 
ازشمال) خیابان برق- سه راه برق( قصد ورود به شرق) بلوارشهیدحقانی- خیابان شاه حسینی( 
را دارند مجبورند پس از گذر از زیر پل، نزدیک ترین تقاطع را دور زده تغیر مسیر داده، از حاشیه 
پل وارد بلوار حقانی شوند که در همین تقاطع شاهد ترافیک هستیم. و یا اگر خودرویی از سمت 
بلوار حقانی )میدان شاه حسینی( قصد سفر به ۴ راه مرادی و یا مرکز شهر داشته باشد، مجبور 
است به سمت شمال)خیابان برق( حرکت کرده در تقاطع روبروی کوچه فرهنگ دور زده به سمت 
جنوب تغییر مسیر دهد که همین تقاطع باعث ترافیک می شود. این موارد بخشی از اشکالات این 
تقاطع به شمار می رود.به بیان ساده تر، اجرای این پل، در نقطه ای سبب کاهش ترافیک شده و 

در نقاطی دیگرباعث افزایش ترافیک شده است.

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام )ره( استان خبرداد:

ایجاد یک هزار و ۹۰۰ شغل به همت 
بنیاد برکت و احسان در هرمزگان 

)ره( هرمزگان  امام  فرمان  اجرایی  هرمزگان من- مدیرکل ستاد 
با بیان اینکه محرومیت زدایی یکی از مهمترین اهداف این ستاد 
بنیاد  توسط  و ۹۰۰ شغل  از یک هزار  بیش  امسال  است، گفت: 
برکت و احسان ستاد اجرایی فرمان امام )ره( در هرمزگان ایجاد 

شده است.
منوچهر دانشمند در حاشیه مراسم تجلیل از فعالان عرصه احسان 
جمعی  و  هرمزگان  استاندار  با حضور  که  هرمزگان  نیکوکاری  و 
شد،  برگزار  بندرعباس  آوینی  شهید  سالن  در  مسوولان  از  دیگر 
اظهار داشت: این شمار شغل در قالب اعطای تسهیلات با رقمی 

بیش از ۷۰۰ میلیارد ریال توسط این دو نهاد ایجاد شده است.
وی خاطرنشان کرد: در طول سال گذشته نیز بیش از ۸۰۰ طرح 
شهرستان های  در  هرمزگان  استان  سطح  در  برکت  بنیاد  توسط 
بشاگرد، سیریک و میناب افتتاح و به بهره برداری رسید که عمده 
طرح ها مربوط به رسته های شغلی پرورش دام سبک و سنگین، 
کشاورزی، مشاغل فنی و خدماتی و کارگاهای تولیدی و تولیدی 

پوشاک بوده است.
دانشمند بیان داشت: براساس منویات و فرمایش های رهبر معظم 
انقلاب و سیاست های ابلاغی از سوی ستاد اجرایی فرمان حضرت 
با هدف  را  مناطق محروم  در  ایجاد فرصت های شغلی  امام)ره(، 
محرومیت زدایی، توانمندسازی اقتصادی، اشتغال پایدار و برقراری 
اولویت اصلی  این مناطق به عنوان هدف و  عدالت اجتماعی در 
در دستور کار داریم و در این راستا همه تلاش خود را انجام می 

دهیم.
خانواده  حسن نژاد«،  »شهید  بان  محیط  خانواده  مراسم  این  در 
زهرا  رستمیان،  محمدرضا  و  باهو«  آرزو  مدافع سلامت »شهیده 
بنیاد برکت مورد  محمودی و علی غلامشاهی به عنوان مجریان 

تجلیل قرار گرفتند.
باستین،  عبدالرسول  بندرلنگه،  از  پور  صفری  مقداد  همچنین 
بندرعباس،  از  سارانی  نجمه  و  رشکن  فرحناز  نظری،  محمود 
ابراهیم سیاحی از رودان، مرتضی شعبانی، دکتر محمود صباحی 
آباد،  از حاجی  افشار  زاده، سجاد حیدری و عیسی طهماسب پور 
سلیم  مجتبی  میناب،  از  موسوی  مجتبی  سید  و  کرمشاهی  علی 
بخشی  علی  سعید  و  دانشمند  محمد  صابری،  ایوب  بستک،  از 
به  عنوان  هرمزگان  )ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  جهادی  دبیر 
با  اجتماعی  فعالان  و  استان  فعال  جهادی  گروه های  نمایندگان 

اهداء لوح سپاس و هدایایی مورد تجلیل قرار گرفتند.

خبر خبر

نماینده مردم غرب هرمزگان تصویب واردات  هرمزگان من-  احمد جباری 
خودرو به صورت محدود را گام نخست مجلس جهت سروسامان بخشی به 

بازار خودرو دانست.
کرد  تأکید  داخلی  بالای خودروهای  قیمت  و  پایین  کیفیت  از  انتقاد  با  وی 
به هیچ وجه  که  است  ایجاد شده  انحصاری  بستری  در  که چنین وضعیتی 
برازنده ی مردم نیست.دبیر کمیسیون عمران مجلس با بیان اینکه »رقابت« 
حلقه ی مفقوده ی صنعت خودروسازی کشور است، از واردات خودرو به عنوان 

محرکه ای برای ایجاد رقابت در این صنعت نام برد.
جباری با تأکید بر جامع نبودن این مصوّبه، واردات خودرو به صورت معدود و 
محدود را رانت زا دانست و خاطرنشان کرد که در جریان تصویب این موضوع 

خواستار حذف محدودیت ها بوده است.
ابراز  ملت  خانه ی  در  پارسیان  و  کیش  بستک،  بندرلنگه،  مردم  نماینده ی 
معضلات  حل  جهت  بیشتری  های  گام  شاهد  آینده  در  که  کرد  امیدواری 
بازار آشفته ی خودرو باشیم.با تصویب بند الحاقی ۱ تبصره ۷ لایحه بودجه، 
به دولت اجازه داده می شود در سال ۱۴۰۱ با رعایت سیاست های کلی نظام 
نسبت به صدور مجوز واردات توسط بخش خصوصی اعم از اشخاص حقیقی 

و حقوقی اقدام نماید.  
گفتنی است، نمایندگان مردم در مجلس با واردات ۵۰ هزار دستگاه خودروی 
برقی  و  هیبریدی  دوگانه سوز  سواری  خودروی  دستگاه  هزار   ۲۰ و  سواری 

موافقت کردند.

هرمزگان من- نماینده مردم هرمزگان در مجلس گفت: تعریض راه بندرعباس 
به فین هم دارد به صورت لاک پشتی پیش می رود و برای پیمانکاران مشکلات 
سرعت  با  کارها  تا  شود  انجام  حمایت هایی  بایست  و  دارد  وجود  اعتباری 

بیشتری پیش برود.
به  و  اهدای خون شهدا  با  و فرصت ها  این فضاها  اظهارداشت:  احمد مرادی 
و  زحمات  قدردان  باید  و  است  آمده   وجود  به  ایران  اسلامی  انقلاب  برکت 

تلاش های آن ها باشیم.
به  باید  را  پروژه  آغاز رسمی  از  پروژه قبل  افزود: پیشرفت ۳۰ درصدی  وی 
فال نیک می گیریم و این اطمینان باید در تمام سرمایه گذاران ایجاد شود تا 

سرعت پروژه ها بالا رود.
مرادی بیان کرد: امروز کشور به ایجاد یک میلیون شغل نیاز دارد و این یک 
باید  بخش ها  همه  و  کند  ایجاد  نمی تواند  تنهایی  به  دولت  را  میلیون شغل 

پای کار بیایند تا این نیاز به شغل کشور مرتفع شود.

از بخش های قدیمی ما است و سال ۱۳۳9  ادامه داد: بخش فین یکی  وی 
ارتقا  شهرستان  عنوان  به  بخش  این  دارند  توقع  مردم  و  شده  بخش  اینجا 

پیدا کند
اندازی صنایع در بخش فین می تواند  راه  بیان کرد:  .نماینده مردم هرمزگان 
جمعیت بسیاری را به سمت بخش فین بیاورد تا ارتقا به شهرستان از لحاظ 

قانونی اشکالی نداشته باشد.
با  وی ادامه داد: در غرب بخش فین در بحث راه ها مشکل اساسی داریم و 
کمترین بارندگی راه مناطق بسته می شود و مردم باید مدت ها معطل باشند 
که راه ها بازگشایی شود و این امر عزمی جدی می خواهد و این اتفاق در حوزه 

راه ها باید برای مردم بیافتد.
صورت  به  دارد  هم  فین  به  بندرعباس  راه  تعریض  تاکید کرد:  مردادی 
و  دارد  اعتباری وجود  پیمانکاران مشکلات  برای  و  پیش می رود  لاک پشتی 

بایست حمایت هایی انجام شود تا کارها با سرعت بیشتری پیش برود.

ماینده مردم هرمزگان تصریح  کرد: در بحث بهداشت و درمان هم این منطقه 
و  داده ایم  را  درمان  بستر  بیمارستان  احداث  پیشنهاد  و  است  بسیار ضعیف 
حتی از شرکت فولاد کاوه هم خواستیم پای کار بیاید و این مشکل بخش 

فین نیز حل شود.

نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس:

به دنبال حذف محدودیت ها و تسهیل بیشترِ شرایط واردات خودرو هستیم

نماینده مردم هرمزگان:

انتظار مردم فین، ارتقا این بخش به شهرستان است

هرمزگان من- عضو مجمع نمایندگان استان هرمزگان با اشاره به 
اکو،  عضو  کشورهای  کالای  ترانزیت  برای  هرمزگان  بنادر  اهمیت 

تجارت  توسعه  برای  مسیری  کشورها  این  با  روابط  توسعه  گفت: 
بین المللی با سایر کشورهای دنیا است.

منصور آرامی، با اشاره به نشستی که پایان هفته گذشته با حضور 
نمایندگان دائم ۱۰ کشور عضو اکو در هرمزگان تشکیل شد، ضمن 
قدردانی از دولت و استانداری برای برگزاری آن، گفت: عمده کالاها 
از بندرعباس به عنوان بزرگ ترین مرکز بندری استان، به کشور وارد 
می شود و از سوی دیگر کرانه وسیعی دارد که ظرفیتی برای سرمایه 
گذاری افراد حقوقی و حقیقی و به ویژه سایر کشورها خواهد بود.

نماینده مردم نماینده مردم بندرعباس، قشم، ابوموسی، حاجی آباد 
و خمیر در مجلس شورای اسلامی بر همین اساس یادآور شد: این 

نشست با محوریت توسعه بنادر و کرانه بندر شهید رجایی و سایر 
بخش های دیگر منطقه بوده که اثرات آن بر تسهیل حمل و نقل 
برای  بندر  این  به زودی مشاهده می شود چرا که  ترانزیت  و  کالا 
اهمیت  کالا حائز  واردات  و  به جهت صادرات  اکو  کشورهای عضو 
با  پایان  در  اسلامی  شورای  مجلس  عمران  کمیسیون  است.عضو 
بیان اینکه کشورهای عضو اکو ارتباطات بین المللی وسیعی دارند، 
به کشورهای  کالا  ترانزیت  در  این کشورها  اغلب  کرد:  خاطرنشان 
شرق و غرب دنیا قرار دارند، از این رو افزایش توسعه با این کشورها 
و پیگیر بودن ادامه روابط می تواند به جذب سرمایه گذاران فراتر از 

حوزه منطقه ای و برای کل کشور بیانجامد.

عضو مجمع نمایندگان استان هرمزگان تاکیدکرد:

نقش مهم بندر شهید رجایی در توسعه اقتصادی کشورهای اکو

یکی دیگر از تقاطع های غیرهمسطح بندرعباس افتتاح شد؛

پل قدس،پلی برای کاهش یا 
افزایش ترافیک!
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اقتصادی

عملیات اتصال ایستگاه فیلتراسیون 

گاز درغرب بندرعباس انجام شد
اتصال  عملیات  از  هرمزگان  گاز  شرکت  عامل  مدیر  من-  هرمزگا 
ایستگاه فیلتراسیون خط لوله ۳۰ اینچ غرب بندرعباس با مدیریت توزیع 

گاز به صنایع مهم در این محدوده، خبر داد.
فواد حمزوی در خصوص عملیات اتصال ایستگاه فیلتراسیون گاز  در 
غرب بندرعباس افزود:  خط لوله  انتقال گاز ۳۰ اینچ غرب بندرعباس 
در سال ۱۳۹۵ در سرویس قرار گرفته و گاز صنایع مهم و استراتژیک 
از جمله پالایشگاه میعانات گازی ستاره خلیج فارس، پالایشگاه نفت 
کیش،  جنوب  کاوه  فولاد  صبا،  فولاد  هرمزگان،  فولاد  بندرعباس، 
نیروگاه های بخار بندرعباس، هنگام و هرمز و بخشی از  گاز مورد نیاز 

جزیره قشم از  این خط تامین می شود.
لوله  خط  این  فیلتراسیون  ایستگاه  که  این  به  توجه  با  افزود:  وی 
عدم  به  باتوجه  ولی  شده  ساخته  که  است  سال  یک  به  نزدیک  گاز 
تاکنون  مختلف،  دلایل  به  صنایع  این  گاز  مصرف  محدودیت  امکان 
امکان و شرایط در سرویس قرار دادن این ایستگاه  نبود که جهت در 
مدار قرارگرفتن این ایستگاه به منظور تامین گاز تمیز، ایمن و پایدار 
پالایشگاه ها، صنایع و نیروگاه های مهم غرب شهر بندرعباس، بررسی 
های کارشناسی متعدد و تدوین سناریوهای مختلف مورد نیاز انجام و با 
برنامه ریزی پیچیده صورت گرفته در زمان عملیات اتصال این ایستگاه، 
در  تا  رساند  به حداکثر ممکن  را  گاز خود  تولید  گاز سرخون  پالایش 
حین انجام این عملیات، خللی در تامین سوخت پالایشگاه ها، صنایع و 
نیروگاه های مهم که نقشی پررنگی در زمینه تامین سبد انژری استان، 

کشور و هم چنین تولید ملی را دارند، ایجاد نشود.
حمزوی عنوان کرد:  عملیات اتصال این ایستگاه کنترل فشار گاز به 
خط هفتم سراسری در اسفند ماه سال جاری و  با تلاش  ۷۲ ساعته 
با  و  گاز  انتقال  عملیات  منطقه شش  گاز،  توسعه  و  مهندسی  شرکت 
همکاری صنایع متاثر و تلاش همکارانم در شرکت گاز استان هرمزگان 

با موفقیت انجام شد.

***
اجرای طرح نظارتی ویژه نوروز و 

ماه مبارک رمضان در هرمزگان
مصرف  حقوق  از  حمایت  و  بازرسی  نظارت،  معاون  من-  هرمزگان 
کنندگان استان هرمزگان از اجرای طرح نظارتی ویژه نوروز ۱4۰۱ و 

ماه مبارک رمضان در سراسر استان خبر داد.
عبدالرضا پیروی منش اظهار داشت: هدف از اجرای این طرح، کنترل و 
نظارت بر وضعیت بازار کالا و خدمات در مراحل تأمین و توزیع، با توجه 

به افزایش تقاضای عمومی در ایام پایانی سال است.
و  تامین  برای  مناسب  زمینه  ایجاد  دیگر  ازسوی  افزود:  منش  پیروی 
توزیع مایحتاج عمومی و جلوگیری از تخلفات احتمالی، رسیدگی فوری 
و دقیق به شکایات و گزارشهای مردمی از دیگر اهداف اجرای این طرح 
است.وی با اشاره به زمان اجرای طرح نظارتی ویژه نوروز ۱4۰۱و ماه 
مبارک رمضان اعلام نمود: این طرح از ۱۰ اسفندماه سالجاری آغاز و 

تا پایان ماه مبارک رمضان ادامه می یابد.
معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان استان تاکید 
هرگونه  دریافت  آماده   ۱۲4 تلفن  شماره  با  سازمان  خبری  ستاد  کرد: 
نظر پیشنهاد و انتقاد و شکایت مردمی بوده و به شهروندان اطمینان 
خاطر داده می شود به کلیه شکایات وگزارشات مردمی در اسرع وقت 

رسیدگی و اعلام نتیجه خواهد شد.

***
۱۰ روز فرصت برای پرداخت مالیات 

صاحبان خانه های خالی
هرمزگان من-  معاون مسکن و ساختمان راه و شهرسازی هرمزگان 
گفت: متقاضیان پس از ثبت نام جهت تکمیل فرایند ثبت نام در راه 
باید وضعیت  پیامک  اولین  افتتاح حساب و دریافت  به مرحله  رسیدن 

خود را در سامانه Saman.mrud.ir  کنترل کنند.
مرتضی اسدی در خصوص فرآیند تکمیل اطلاعات متقاضیان، افزود: 
اگر وضعیت متقاضی در انتظار بررسی باشد یعنی حائز شرایط است و 
وارد  درخواست،  پیگیری  و  مشاهده  منوی  در  مربوط  سامانه  در  باید 
بارگذاری  به  نسبت  و  شده  مدارک  ثبت  و  مدارک  قسمت  و  جزئیات 
مدارک اقدام نماید.  وی اظهار کرد: اگر متقاضی در وضعیت در انتظار 
باید صبر کند تا وضعیت به حالت  دریافت و یا تکمیل استعلام باشد 
در انتظار بررسی تغییر کرده و بارگذاری را انجام دهد و اگر متقاضی 
در وضعیت در انتظار تایید استعلام است باید به اداره راه و شهرسازی 
در مرکز استان و شهرستان ها مراجعه کند تا استعلام  انجام و تعیین 
ادامه  سپس  یابد  تغییر  بررسی  انتظار  در  وضعیت  به  و  کند  تکلیف 
با  بارگذاری مدارک  از  بعد  پایان هم  انجام شود در  بارگذاری مدارک 

مراجعه به اداره کل تایید اولیه با بررسی مدارک صورت می گیرد.
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان با اشاره 
خانه های  مالکان  الزام  مالیاتی حاوی  امور  سازمان  پیامک  ارسال  به 
خالی نسبت به پرداخت مالیات، بیان کرد: مطابق ماده ۵4 مکرر قانون 
مالیات های مستقیم و اصلاحات بعدی آن و با توجه به آغاز فرآیند اخذ 
مالیات از خانه های خالی، کلیه مشمولین مالیات که از طرف سازمان 
روز   ۱۰ ظرف  حداکثر  اند،  کرده  دریافت  پیامک  کشور  مالیاتی  امور 
اسکان کشور«،  و  املاک  به »سامانه ملی  مراجعه  با  تا  دارند  فرصت 

اطلاعات سکونت و مالکیت خود را به روزرسانی کنند.
اسدی تصریح کرد: اگر ملک کسی به اشتباه جزو خانه های خالی ثبت 
شده است، از طریق درگاه خدمات الکترونیک وزارت راه و شهرسازی، 

می تواند عدم پذیرش خود را اعلام کند.

***
صادرات محموله محصولات 
کشاورزی از جاسک به مسقط

از  هرمزگان  استان  بازرگانی  اتاق  عمان  میز  رئیس  من-  هرمزگان 
شهرستان  تولیدات  از  محلی  کنار  و  هندوانه  محموله  اولین  صادرات 

جاسک به مسقط خبر داد.
 خمیس جابری نخیلو رئیس میز عمان اتاق بازرگانی استان هرمزگان، 
مسقط  به  جاسک  از  محلی  کنار  و  هندوانه  محموله  اولین  صادرات 
با همکاری  این محموله ی صادراتی  افزود:  و  آمیز خواند  را موفقیت 
عرش  بازرگانی  شرکت  سوی  از  کنندگان  صادر  انجمن  و  عمان  میز 
تجارت مکران صورت پذیرفت. وی در ادامه بیان داشت: تمامی این 
دست  حاصل  و  جاسک  شهرستان  کشاورزی  محصولات  از  محموله 
بازرگانی  اتاق  عمان  میز  است.رئیس  بوده  منطقه  این  کشاورزان  رنج 
هرمزگان حمل تره بار با شناورهای سنتی چوبی را سبب رونق اقتصاد 
برای تسهیل فعالیت  تأکید کرد: چنانچه  محلی در هرمزگان خواند و 
این دست شناورها اقداماتی صورت پذیرد می توانیم سطح مراودات را 

گسترده تر کنیم. 
وی در پایان افزایش سرعت در تجارت را سبب افزایش سودآوری و 
ارتقا سطح مراودات دانست و تصریح کرد: امیدواریم در آینده ی نزدیک 

سرعت و سطح تجارت هرمزگان با کشور عمان را بتوانیم ارتقا دهیم.

خبر

تولید روزانه حدود ۴۵ میلیون 
لیتر بنزین در پالایشگاه نفت ستاره 

خلیج فارس

هرمزگان من-  مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس گفت: 
در حال حاضر روزانه حدود ۴۵ میلیون لیتر بنزین به سبد سوخت 

کشور تزریق می کنیم.
محمدعلی دادور، در نخستین هم اندیشی حوزه درمان، روابط کار، 
مددکاری اجتماعی و مرکز خدمات مشاوره شرکت های پالایشی 
کشور که در سالن همایش های شرکت نفت ستاره خلیج فارس 
برگزار شد، اظهار کرد: میانگین سنی کارکنان نفت ستاره خلیج 
فارس بیش تر از ۳۰ نیست و این جوانان بدون کمکی از نیروهای  

خارجی این پالایشگاه را جلو می برند.
 ۴۵۰ روی  را  پالایشگاه  ظرفیت  جوانان  همین  کرد:  تصریح  وی 
هزار بشکه نگه داشتند و تثبیت کردند. در سال ۹۶ روزانه ۱۲ تا 
۱۶ میلیون لیتر بنزین وارد می کردیم اما در سال ۹۶ فاز اول این 
پالایشگاه راه اندازی شد و امروز حدود ۴۵ میلیون لیتر بنزین به 

سبد سوخت کشور تزریق می کنیم.
همکاران  کرد:  بیان  فارس  خلیج  ستاره  نفت  شرکت  مدیرعامل 
جوان من زحمات زیادی را کشیده اند. با زحمت شبانه روزی خط 
لوله ای که در بستر رودخانه کل در حوالی روستای گچین تخریب 
شده بود را تعمیر کردند تا میعانات گازی وارد آب نشود و چندین 
روز کنار خانه و خانواده خود نبودند و ما موظف هستیم این ایثار 

خانواده های کارکنان را جبران کنیم.

***
معاون وزیر اقتصاد و دارایی: 

اجرای پروژه های ایزوایکو در 
اولویت است

سازمان  رییس  و  دارایی  و  اقتصادی  وزیر  معاون  من-  هرمزگان 
پروژه  گفت:  ایران  اقتصادی  و  فنی  های  و کمک  گذاری  سرمایه 
های ایزوایکو با توجه به نیاز ارزی و درآمد ارزی، در بین پروژه های 

اولویت دار قرار می گیرد.
از بخش های مختلف و پروژه های مجتمع  بازدید  علی فکری در 
کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( و نشست مشترک 
با مدیران این مجتمع افزود: نیاز پروژه های بزرگ مجتمع  ایزوایکو 
با  اعتباری  گیری خط  و شکل  مالی  فرمول  یک  تعریف  در  ابتدا 
کشورهای طرف همکاری است که بدلیل نیاز ارزی و درآمد ارزی، 
دارد. را  المللی  بین  های  همکاری  جهت  نیاز  مورد  ویژگی های 
معاون وزیر اقتصادی و دارایی با قدردانی از زحمات و فعالیت های 
صورت گرفته در مجتمع ایزوایکو یادآور شد: بازدید از این مجتمع 
و امکانات و زیرساخت های بزرگ صنعتی تجربه بسیار خوبی بود 

که می تواند باعث غرور و افتخار هر ایرانی باشد.
مدیرعامل مجتمع ایزوایکو هم با ارائه گزارشی از فعالیت ها و پروژه 
به  تاکید کرد: صنعت دریایی  اقدام،  و در دست  انجام شده  های 
عنوان یک صنعت مادر می تواند بسیار تاثیرگذار بر توسعه اقتصاد، 
شکل  که  باشد  دست  پایین  صنایع  شدن  فعال  و  پایدار  اشتغال 
گیری زنجیره تامین و رونق اقتصادی را برای استان و کشور در 

بر خواهد داشت.
سلمان ضربی با اشاره به مذاکره و توافق با مجموعه های داخلی 
جهت ساخت شناورهای فله بر و نفتکش، ابراز امیدواری کرد که در 
ماه های آینده فعالیت ساخت این پروژه ها آغاز شود.وی خاطرنشان 
کرد: صنعت کشتی سازی به عنوان یکی از صنایع قدیمی هرمزگان 
را  نفر  اشتغال ۱۰هـزار  فرصت  راحتی  به  که  دارد  را  قابلیت  این 
ایجاد کند.این مسوول اضافه کرد: تلاش می کنیم با جذب پروژه 
برای  را  ظرفیتی  می کنند،  مراجعه  کشور  از  خارج  به  که  هایی 

اشتغال منطقه که از نیاز های اصلی استان است، ایجاد کنیم.

***
صرفه جویی ۶۰۰هزار دلاری
 در واحد بومی سازی قطعات 

فولاد هرمزگان
هرمزگان من- سرپرست بومی سازی و مهندسی قطعات فولاد هرمزگان 
گفت: صرفه جویی ارزی حاصل از بومی سازی فولاد هرمزگان در ۹ ماه 
۱4۰۰ بالغ بر ۶۰۰ هزار دلار بوده است که می توان گفت به نسبت سال 

۱۳۹۹ در بازه زمانی مشابه شاهد رشد ۳۲۸ درصدی بوده ایم. 
فولاد  قطعات  مهندسی  و  بومی سازی  واحد  سرپرست  زاده  رفیع  مهدی 
هرمزگان اظهار کرد: فعالیت بومی سازی در فولاد هرمزگان از سال ۹۷ 
داده  روی  اخیر  سال  دو  در  نیز  آن  ساماندهی  و  ترسیم  و  گرفت  شکل 
اینکه در سال جاری به نسبت سال گذشته چهارچوب های  است ضمن 
از  بالغ بر ۶۸ درصد  نیز به خود گرفته است به طوری که  منسجم تری 
مجموع کلیه قطعات و تجهیزات و مواد اولیه و نسوز مورد بهره برداری 
می شود. تامین  داخل  ساخت  طریق  از  آن  هرمزگان  فولاد  کارخانه  در 
وی افزود: کار بومی سازی از سال ۹۸ با ساخت ۲۰ مورد قطعه و تجهیز 
بار در فولاد هرمزگان کلید خورد و در فرآیندهای تولید به  اولین  برای 

کار گرفته شد.
به گفته رفیع زاده، در سال ۹۹ این عدد به ۲۵ مورد رسید و با هدف گذاری 
انجام شده در سال برای سال ۱4۰۰ پیش بینی ساخت ۶۰ مورد قطعه و 
تجهیز در دستور کار قرار گرفت که خوشبختانه تا ۹ ماهه سال ۱4۰۰ این 
شرکت توانست فراتر از این هدف گذاری حرکت کرده به بومی سازی ۸۲ 
قطعه و تجهیز دست یابد.سرپرست واحد بومی سازی و مهندسی قطعات 
فولاد هرمزگان خاطرنشان کرد: صرفه جویی ارزی حاصل از بومی سازی 
فولاد هرمزگان در ۹ ماهه اول امسال بالغ بر ۶۰۰ هزار دلار بوده است 
که می توان گفت به نسبت سال ۱۳۹۹ در بازه زمانی ۹ ماهه توانسته ایم 
نیز  سال  پایان  تا  رقم  این  قطعا  و  کنیم  تجربه  را  درصدی   ۳۲۸ رشد 

افزایش خواهد داشت.

خبـر

این  آمادگی  از  نیرو  وزیر  انرژی  و  برق  امور  معاون  من-  هرمزگان 
وزارت خانه برای ایجاد نیروگاه های تجدید پذیر در استان هرمزگان 
خبر داد.همایون حائری معاون امور برق و انرژی وزیر نیرو امروز در 
که  اقتصادی  بنگاه های  به  کرد:  عنوان  هرمزگان  استاندار  با  دیدار 
پیوسته  انرژی  بدهند،  انرژی  به شبکه  و  ایجاد  تجدید پذیر  نیروگاه 

تضمینی می دهیم.
از  استفاده  و  این طرح  افزود:  نیرو   وزیر  انرژی  و  برق  امور  معاون 
نیروگاه های تجدید پذیر به نفع صنعت است و در احداث آن علاوه بر 
تسهیلگری از سوی وزارت نیرو، از سوی مدیران استانی نیز، خصوصا 
در حوزه محیط زیست برخی مجوزها، به سهولت صادر شده و در 
به  مصوب  نرخ  با  را  خود  اضافی  برق  می توانند  صنایع  نیز  نهایت 

شبکه بفروشند.

پایین دست  تامین برق به صنایع  حائری گفت: معتقدیم در حوزه 
نیرو  وزارت  رو  این  از  و  کرد  کمک  باید  بندرعباس  شهر  جمله  از 
آماده ارائه خدمات به این صنایع می باشد.وی خاطرنشان کرد: در 
هرمزگان،  استان  در  یکپارچه  خورشیدی  نیروگاه  ایجاد  خصوص 
کاملا آمادگی داریم همکاری های لازم را انجام داده و طرح پایلوت 
آن در این استان اجرایی شود.حائری تصریح کرد: در حوزه تامین 
برق جزایر خلیج فارس نز به صورت ویژه پیگیری و زیرساخت های 
این  در  هرمزگان   استاندار  دوستی  شد.مهدی  خواهد  تامین  لازم 
دیدار با اشاره به استقرار صنایع سنگین در استان و مصرف برق آنها 
بر لزوم احداث نیروگاه توسط این بنگاه ها تاکید کرد و اظهار داشت: 
بنگاه های اقتصادی هرمزگان سوددهی قابل توجهی دارند و می طلبد 
در حوزه تولید برق نیز از ظرفیت این بنگاه ها با اعمال برخی سیاست 

گذاری های قیمتی کمک گرفته شود.
دوستی افزود: در این استان طرح های کوچک تولید برق به وسیله 
پنل های خورشیدی در حال اجراست و چند طرح نیز در دهه فجر 

امسال به بهره برداری رسید. 
چوی خاطرنشان کرد: این استان ظرفیت بالایی در این حوزه دارد و 
در صورت حمایت وزارت نیرو و تجمیع اعتبارات و با همکاری بانک ها 
و تجمیع طرح های خرد، می توان یک نیروگاه یکپارچه خورشیدی در 
سطح استان احداث و از برق تولیدی برای مصارف استان استفاده 
اجرای طرح های  آماده  استان  این  در  ما  دوستی گفت:  کرد.مهدی 
پایلوت در توسعه اقتصادی هستیم تا راندمان کار بالا رفته و بخشی 

از مشکلات در حوزه تامین برق نیز کاهش یابد.

هرمزگان من- عضو هیئت مدیره منطقه ویژه صنایع معدنی و فلزی 
خلیج فارس گفت: برای ایجاد جذابیت جهت سرمایه گذاری های جدید 
در منطقه ویژه خلیج فارس، تکمیل زیرساخت ها را به ویژه در سایت 
توسعه در برنامه داریم و با سرمایه  گذاری های صورت گرفته در این 
آمد. خواهد  وجود  به  جدید  شغلی  فرصت  هزار   ۱۵ حدود  منطقه 
موفق شدیم  در سال ۱۳۹۹  داشت:  اظهار  فینی  نجیبی  عبدالعظیم 
۹ سرمایه گذاری جدید در منطقه ویژه خلیج فارس جذب کنیم. این 
جدید  قرارداد   ۱۸ به  افزایش  درصد   ۱۰۰ با   ۱۴۰۰ سال  در  میزان 
رسیده است. درسال گذشته توانستیم یک سرمایه گذاری بسیار بزرگ 
تاثیر آن در میزان  را جذب کنیم که  با عنوان ستاره سیمین هرمز 
سرمایه گذاری منطقه ویژه خلیج فارس بسیار زیاد بود و طی این طرح 

قرار است تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در این منطقه عملیاتی شود.ن
جیبی تاکید کرد: رسالت اصلی منطقه ویژه خلیج فارس به عنوان یک 
با توجه مجموع  اشتغال و سرمایه گذاری است.  ایجاد  شرکت دولتی 
قراردادهای جذب سرمایه گذاری که طی دو سال گذشته در منطقه 

ویژه خلیج فارس به سرانجام رسیده اند، انتظار می رود حدود ۱۵ هزار 
شغل جدید در منطقه ایجاد شود. میزان سرمایه های جذب شده در 

منطقه ویژه با توجه به قراردادها به پنج میلیارد دلار می رسد. 
وی در خصوص  اقدامات انجام شده  برای افزایش جذب سرمایه گذاری 
در این منطقه خاطرنشان کرد: ایجاد زیرساخت ها  مهم ترین اقدامی 
بوده که در جهت ایجاد جذابیت برای حضور سرمایه گذاران جدید در 
منطقه ویژه خلیج فارس انجام شده است. در این رابطه یک شرکت 
ایجاد  با سهامداری شرکت های مستقر در منطقه  زیرساخت  احداث 
کردیم که این شرکت چالش پساب فاضلاب بندرعباس را حل کرده 
آب  تامین  مشکل  ویژه،  منطقه  به  شده  تصفیه  پساب  انتقال  با  و 

شرکت های موجود و نیز طرح های آتی حل شده است. 
فارس  خلیج  فلزی  و  معدنی  صنایع  ویژه  منطقه  مدیره  هیئت  عضو 
ادامه داد: ایستگاه گاز منطقه ویژه خلیج فارس کامل شده و گاز این 
است.  شده  تامین  آتی  طرح های  و  حاضر  شرکت های  برای  منطقه 
همچنین طرح احداث پل دسترسی به سایت توسعه نیز به طور عملی 
برای طرح های  توسعه  سایت  آماده سازی  زمینه  این  در  و  آغاز شده 

جدید فعال تر شده است. 
توسعه،  سایت  به  دسترسی  برای  گذشته،  کرد:در  اضافه  وی 
سرمایه گذاران باید از سایت قدیم حدود ۱۷ تا ۱۸ کیلومتر را برای 
رسیدن به سایت جدید طی می کردند؛ در حالی که دو سایت در کنار 
دو  فاصله  عملی  طور  به  دسترسی،  پل  احداث  با  اما  دارند  قرار  هم 
سایت به کمتر از ۵۰۰ متر خواهد رسید. به این ترتیب سرمایه گذار 

دسترسی بسیار سریعی به امکانات هر دو سایت خواهد داشت.
وی بیان کرد: برای سال آینده حدود ۸۰۰ میلیارد تومان اعتبار جهت 
تکمیل زیرساخت ها برای سایت توسعه در نظر گرفته شده است. با 
این اعتبار، ایستگاه گاز در سایت توسعه و راه های دسترسی تکمیل 
اطمینان  که  کرده ایم  برنامه ریزی  گونه ای  به  همچنین  شد.  خواهد 

یابیم میزان تحقق اهداف بیش از ۸۰ درصد باشد.

وی در خصوص تامین انرژی برق و گاز شرکت های مستقردر منطقه 
شرکت های  طریق  از  فارس  خلیج  ویژه  منطقه  کرد:  تصریح  ویژه 
فولادی مستقر در طرح احداث ۱۰ هزار مگاوات نیروگاه برق جدید 
صنایع فولادی مشارکت خواهد کرد که حدود دو هزار مگاوات از این 
هیئت  عضو  خورد.  خواهد  رقم  فارس  خلیج  ویژه  منطقه  در  میزان 
مدیره منطقه ویژه صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس ابراز کرد: علاوه 
بر موارد یاد شده، یک سرمایه گذاری دیگر در حوزه برق در حال انجام 
است که در کمیته واگذاری زمین مطرح شده است. امیدواریم تا با 
هم افزایی سرمایه گذار و این منطقه، احداث نیروگاه و تولید برق توسط 

سرمایه گذار آغاز شود.
نجیبی با اشاره به اهداف کلان منطقه ویژه خلیج فارس در خصوص 
در  فارس  خلیج  ویژه  منطقه  کرد:  اظهار  سرمایه گذاری،  جذب 
مقرر شده  و  گرفته  قرار  کشور  فولاد  کلان صنعت  هدف گذاری های 
است ۱۰ میلیون تن فولاد در این منطقه تولید شود. به این ترتیب، 
این منطقه به عنوان قطب نخست تولید فولاد در کشور مطرح خواهد 
بزرگ  شرکت های  از  متشکل  کنسرسیومی  عنوان  به  شد.شرکتی 
فولادی سال گذشته برای دستیابی به این هدف آغاز به کار کرده و 
زمینی نیز به این شرکت اختصاص یافته است. که از بهمن ماه سال 
به  اسفنجی  آهن  تولید  با  ابتدا  در  این طرح  کارکرد.  به  آغاز  جاری 

ظرفیت یک میلیون و ۷۰۰ هزار تن آغاز می شود.
 همچنین در ادامه طرح نورد فولادی در سایت توسعه دنبال می شود 
است.وی  گرفته  صورت  خوبی  سرمایه گذاری  نیز  حوزه  این  در  که 
انجام سرمایه گذاری در  با  به نظر می رسد  پایان خاطرنشان کرد:  در 
حوزه های مختلف فولادی در منطقه ویژه خلیج فارس، زنجیره کاملی 
از محصولات فولادی را در این منطقه خواهیم داشت که به پیشبرد 
اهداف کلان کشور هم در حوزه تولید و هم در حوزه اشتغال کمک 

خواهد کرد.

هرمزگان  استان  دارایی  و  اقتصادی  امور  مدیرکل  من-   هرمزگان 
گفت: هرمزگان از تمامی لحاظ آماده پذیرش سرمایه گذاران خارجی 

است.
مهدی دسینه اظهار کرد:  مرکز فرصت های همکاری استان هرمزگان 
با کشورهای عضو سازمان همکاری اقتصادی اکو، در راستای اهداف 
در  خارجی  سرمایه گذاری  از  حمایت  و  تشویق  قانون  در  مندرج 
نایب  و  استاندار  را  این مرکز  ریاست  استان تشکیل شده است که 
رئیس آن بر عهده مدیر کل امور اقتصادی و دارایی است.وی ادامه 
داد: این مرکز کانون مراجعه متقاضیان سرمایه گذاری خارجی در 
سطح استان است و امور مربوط به قبل از اخذ مجوز سرمایه گذاری 
مجوزهای  اخذ  امور  در  لازم  پشتیبانی  و  هماهنگی  شامل  خارجی 
سازمان  مجوز  تأسیس،  اعلامیه  جمله  از  سرمایه گذاران  نیاز  مورد 
این  برق و گاز و غیره در  و  انشعاب آب  پروانه های  محیط زیست، 

مرکز انجام می شود.
دسینه بیان کرد: همچنین امور پس از اخذ سرمایه گذاری خارجی 
شامل ثبت سفارش برای ورود ماشین آلات و تجهیزات، امور مربوط 

به ورود و خروج سرمایه، مسائل گمرکی و مالیاتی، پیگیری مشکلات 
سرمایه گذاری و رفع مشکلات با حمایت استاندار توسط این مرکز 

انجام می شود.
به گفته وی، این مرکز می تواند در امور مربوط به مشاوره به سرمایه 
امور  کل  کند.مدیر  کمک  خارجی  گذاران  سرمایه  به  نیز  گذاران 
اقتصادی و دارایی هرمزگان اضافه کرد: نمایندگان کلیه دستگاه های 
مرتبط با صدور مجوزهای سرمایه گذاری برای کمک به امور سرمایه 
مسئولیت  و  دارند  گذاری حضور  سرمایه  مرکز خدمات  در  گذاری 
پیگیری و انجام امور محول شده توسط مرکز خدمات را در حوزه 

دستگاه اجرایی خود دارند.
دسینه تصریح کرد: در مرکز خدمات سرمایه گذاری استان هرمزگان 
با راه اندازی سامانه مجازی پنجره واحد، امکان تسهیل و تسریع در 

روند سرمایه گذاری بیشتر از گذشته فراهم شده است.
وی ادامه داد: پنجره واحد سرمایه گذاری به صورت الکترونیکی با 
هدف کمک به توسعه اقتصادی و امکان گردش استعلام های کلیه 
دستگاه های مرتبط با فرآیند صدور مجوزهای سرمایه گذاری فراهم 

می کند و سرمایه گذاران با تسلیم درخواست خود در سامانه و ورود 
الکترونیکی  به صورت  را  درخواست خود  پیگیری  امکان  اطلاعات، 
دارند.وی، جلوگیری از اتلاف وقت و کاهش هزینه و خطا و حذف 
از  اطلاعات  انحصار  بردن  بین  از  و  سازی  شفاف  اداری،  تشریفات 

اهداف ایجاد سامانه الکترونیکی صدور مجوزها عنوان کرد.

عضو هیئت مدیره منطقه ویژه خلیج فارس خبرداد: 

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان:

هرمزگان آماده پذیرش سرمایه گذاران خارجی است

ایجاد ۱۵ هزار فرصت شغلی با سرمایه گذاری های جدید 
در منطقه ویژه خلیج فارس

ایجاد نیروگاه های تجدیدپذیر در هرمزگان

کل  رئیس  و  اقتصاد  وزیر  معاون   من-  هرمزگان 
اقتصادی  کمک های  و  سرمایه گذاری  سازمان 
نفت  پالایش  شرکت  در  حضور  با  ایران  فنی  و 
بندرعباس، پروژه ارتقاء کیفیت محصولات سنگین 
فرصتهای  از  را  سازی  کک  واحد  محوریت  با 
توسعه  و  گذاری  سرمایه  راستای  در  ارزشمند 

صنعت پالایش عنوان کرد.
علی فکری در این دیدار به همراه مدیر کل سرمایه 
نفت  پالایشگاه  حضور  با  کشور  خارجی  گذاری 
سرمایه  حضور  با  مشترک  نشست  در  بندرعباس 
گذاران خارجی در پالایشگاه بندرعباس در جریان 
محصولات  کیفیت  ارتقاء  پروژه  اقدامات  آخرین 

سنگین این پالایشگاه قرار گرفتند.
در  بندرعباس  نفت  پالایش  شرکت  مدیرعامل 
محصولات  کیفیت  ارتقای  طرح  گفت:  دیدار  این 
ارتقای  به منظور  با محوریت کک سازی  سنگین 
کیفیت نفت کوره و جلوگیری از خام فروشی است 
داخلی  مهندسان  گسترده  تحقیقات  حاصل  که 

است.

هاشم نامور افزود: تولید محصول استراتژیک کک 
آلومینیوم  صنایع  نیاز  مورد  کیفیت  با  اسفنجی 
و  است  طرح  این  نزدیک  اهداف  از  کشور  سازی 
از طرفی تولید محصولات نفتا و پروپیلن به عنوان 
شد  خواهد  موجب  پتروشیمی  صنایع  خوراک 
پالایشگاه بندرعباس به پتروپالایشگاه تبدیل شود.

کیفیت  ارتقاء  پروژه  اجرای  به  اشاره  با  نامور 

بازه چهار ساله گفت:  محصولات سنگین در یک 
کاهش میزان نفت کوره با کمترین هزینه و تولید 
سازی  آلومینیوم  صنایع  نیاز  مورد  اسفنجی  کک 
این  دستاوردهای  از  کشور  در  بار  نخستین  برای 
خاصی  های  پیچیدگی  علی رغم  که  است  پروژه 
داشت،  وجود  مهندسی  و  طراحی  بخش  در  که 
نفت،  صنعت  پژوهشگاه  همکاری  با  شدیم  موفق 

و  فنی  توجیه  و  سنجی  امکان  بنیادی،  مطالعات 
اقتصادی پروژه را انجام دهیم و هم اکنون طراحی 
پایه بخش فرآیندی و تایید مدارک فنی به اتمام 

رسیده و پروژه آماده اجرا است.
فکری نیز، پروژه ارتقاء کیفیت محصولات سنگین 
فرصتهای  از  را  کشور  نیاز  مورد  کک  تولید  و 
توسعه  و  گذاری  سرمایه  راستای  در  ارزشمند 

صنعت پالایش عنوان کرد.
وی افزود: خودکفایی و قطع نیاز به واردات مواد 
اولیه به کشور، ایجاد اشتغال و ارز آوری از مزایای 

اجرای این طرح دانست.
کیفیت  ارتقاء  پروژه  گزارش  این  اساس  بر 
محصولات سنگین شرکت پالایش نفت بندرعباس 
با محوریت واحد کک سازی از طرح های مهم این 
نفت  میزان  کاهش  راستای  در  که  است  شرکت 
نیاز  مورد  کک  تولید  همچنین  و  تولیدی  کوره 
صنایع آلومینیوم با تکیه بر دانش ایرانی و بی اثر 

سازی تحریم ها در حال اجرا است.

مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس خبرداد:

 اجرای پروژه ارتقاء کیفیت محصولات سنگین پالایشگاه  بندرعباس 
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هرمزگان من- فاطمه سالاری

* پرهیز از انجام معاملات با دست  نوشته یا قولنامه عادی
اولین نکات حقوقی مهم که باید بدانید در رابطه با دست نوشته ها 
هستند. اسناد و دست نوشته های عادی قابل انکار و تردید هستند؛ لذا 
بسیار  اصالت،  اثبات  مرحله  در  سند،  تنظیم  و  معاملات  انجام  برای 
نوشته ها،  اینگونه  از  بسیاری  موارد  اینکه  به  توجه  با  پذیرند.  خطا 
بسیار  کارشناسان  توسط  عادی  نوشته  اصالت  اثبات  می شود،  جعل 
مشکل است. لازم است افراد از دست نوشته اجتناب کنند و جایی که 
نباشد، در تنظیم سند عادی حتما  به دفاتر اسناد رسمی  دسترسی 

دونفر شاهد بگیرند.
* عدم اثبات اصالت سند عادی، در حکم جعل است

وقتی دست  نوشته یا سند عادی به دادگاه ارائه شود، دادگاه آن را به 
کارشناس ارجاع می دهد تا اصالت آن بررسی شود اگر احراز اصالت 
دست نوشته صورت نگیرد، سند جعلی محسوب می شود و در صورت 
شکایت فرد ذینفع، پرونده جزایی دیگری با عنوان »جعل« و »استفاده 
آنها  از  هرکدام  مجازات  که  بود  خواهد  طرح  قابل  مجعول«  سند  از 
حداقل ۶ ماه حبس است. با این ملاحظات نه تنها حقوق مالی موجود 
به واسطه دست نوشته تامین نمی شود بلکه جنبه کیفری دیگری نیز 
متوجه فرد ارائه کننده می شود. تنظیم رسمی سند می تواند از این 
مشکلات جلوگیری کند. یکی از موارد شایع، بذل و بخشش مهریه 
با دست نوشته عادی بین زن و شوهر است که معمولا نتایج فوق را 

درپی دارد.
* ضرورت استعلام وضعیت ثبتی ملک قبل از انجام معامله

افراد زمانی که می خواهند ملک یا زمینی را معامله کنند، لازم است 
در مورد ملک و مستغلات از اداره ثبت اسناد استعلام کرده و پس از 
آن اقدام به امضا قولنامه و تبادل وجه معامله کنند. در موارد بسیاری 
و  بوده  رهن  یا  و  توقیف  در  قانونی  علل  به  ملک  که  می افتد  اتفاق 
گاهی نیز فرد فروشنده اجازه معامله ندارد؛ لذا استعلام و تخصیص کد 

رهگیری مانع مراجعات قضایی خواهدشد.
* معامله صوری به قصد فرار از دین، جرم و قابل پیگیری است
گاهی اوقات افراد برای اینکه بدهی مالی خود را نپردازند، اموال را به 
نام فرد دیگری انتقال می دهند. این معامله از نظر قانون صوری تلقی 
اعضای  نام  به  اموال  موارد  از  بسیاری  در  اینکه  به  توجه  با  می شود، 
درجه یک خانواده وی انتقال می یابد و یا تاریخ معامله نزدیک به زمان 
وقوع دعوا در دادگاه و مقدم بر نقطه نزاع بوده و یا مبلغ معامله مبادله 
در  و  می کند  باطل  را  معامله  آن  دادگاه  این صورت،  در  باشد،  نشده 
صورت شکایت ذینفع، فرد به دلیل فرار از دین به چهار ماه تا دوسال 

حبس محکوم می شود.

برگزاری نخستین جشنواره ملی تئاتر 
درسی کشور درمیناب

جریان  با هدف  درسی  تئاتر  ملی  نخستین جشنواره  من-  هرمزگان 
سازی مفاهم آموزشی در قالب هنر، در محل سالن آمفی تئاتر کانون 

دانش آموزی شهید عمرانی شهرستان میناب آغاز شد. 
مجید سلحشور فرماندار شهرستان میناب در آیین افتتاحیه جشنواره 
اکرم ) ص( گفت: ترویج  پیامبر  به مبعث  اشاره  با  تئاتر درسی  ملی 
از اهداف و اصول مهم مبعث  اتمام مکارم اخلاق دینی و اسلامی  و 

پیامبر گرامی بوده است.
وی افزود: برای رسیدن به این هدف باید از تمام ظرفیت ها استفاده 
برد که بکار گیری از هنر در توسعه اخلاق اسلامی از ضروریات جامعه 
و  آموزشی  مفاهیم  با  هنر  تلفیق  سلحشور،  گفته  است.به  امروزی 
تربیتی، جذابیت، هیجان و انگیزه را به دنبال خواهد داشت و موجب 

ماندگاری بیشتر و انتقال آسان تر مطالب و مفاهیم خواهد شد.
فرماندار شهرستان میناب ادامه داد: مشارکت بیش از چهار هزار دانش 
آموزی در اولین جشنواره ملی تئاتر درسی این پیام را دارد که دانش 
از  آموزش  رویکرد  تغییر  و  آموزش  در  تنوع  ایجاد  خواستار  آموزان 
روشهای سنتی به سمت و سوی روشهای نوین و در قالب هنر می 

باشند.
وپرورش  آموزش  بدنی  تربیت  و  پرورشی  معاون  فدویان  داریوش 
شهرستان میناب  و رئیس برگزاری جشنواره ملی تئاتر درسی، اظهار 
داشت: چهار هزار و ۱۶۳ اثر دانش آموزی از ۳۲ استان کشور در تاریخ 
اول آذر ماه الی ۲۵ بهمن ماه سال جاری به دبیرخانه این جشنواره 

ارسال شد.
وی افزود: بعداز پالایش اولیه آثار بر مبنای مفاهیم آموزشی و هنری، 
از چهار هزار و ۱۶۳ اثر به ۱۰۰ اثر برتر رسیدیم و سپس ۲۵ اثر برتر 
اثر  این ۲۵  فدویان،  پیدا کردند.به گفته  راه  نهایی داوری  به مرحله 
از ۱۴ الی ۱۶ اسفندماه سال جاری مورد قضاوت و داوری سه داور 
کشوری، وحید رضا قناعتیان، حمیدرضا کاظمی پور و علیرضا زارعی 
قرار می گیرند و نفرات برتر در اختتامیه این جشنواره در ۱۶ اسفندماه 

۱۴۰۰ معرفی خواهند شد.
شهرستان  در  درسی  تئاتر  ملی  جشنواره  نخستین  برگزاری  رئیس 
میناب گفت: این جشنواره بعد از ۱۵ سال به بلوغ کافی رسیده و این 
آمادگی وجود دارد که جشنواره ملی تئاتر درسی به صورت جشنواره 

و یک گفتمان درسی بین المللی مطرح و برگزار شود.

نکات مهم حقوقی

خبر

رییس کل دادگستری استان خبرداد:

تعیین تکلیف ۴ هزار تن کالا در انبار 
اموال تملیکی هرمزگان 

اینکه ۴  به  اشاره  با  هرمزگان من- رییس کل دادگستری استان هرمزگان 
هزارتن کالا در انبار اموال تملیکی تاکنون تعیین تکلیف شده است، گفت: 

تعیین تکلیف این کالاها از گمرک به اموال تملیکی باقی مانده است. 
مجتبی قهرمانی در حاشیه بازدید رییس قوه قضاییه از انبار اموال تملیکی 
هرمزگان افزود: فرآیند تعیین تکلیف اموال رسوبی متفاوت است و بخشی از 
این کالاها را باید بنادر به گمرک و بخشی را گمرک به اموال تملیکی اعلام 

کند و بخشی را باید خود اموال تملیکی به فروش برساند.
وی بیان داشت: براساس بررسی های انجام شده حدود ۸ هزار و ۳۰۰ کانتینر 
مانده  استان معطل  و گمرکات  بنادر  در  متروکه  فله  تن کالای  و ۶۶ هزار 
است که رییس دستگاه قضا با توجه به حساسیت و اهمیت موضوع پس از 
بررسی فرآیندهای این بخش، دستور لازم برای ترخیص آن را صادر کرد.

رییس کل دادگستری هرمزگان با بیان اینکه رییس دستگاه قضا در نشست 
های متعدد بر همراهی و هماهنگی با دولت تاکید کرد و اظهار داشت: در 
راستای تاکید رییس دستگاه قضا تلاشمان بر حمایت از اداره های دولتی و 

روان کردن کار آن ها است.
استان  تملیکی  اموال  انبار  از  بازدید  قهرمانی گفت: رییس دستگاه قضا در 
خصوص  در  وی  کرد.  صادر  را  کاربردی  و  راهگشا  دستورات  هرمزگان 
استان  این  تملیکی  اموال  انبار  از  بازدید  در  قضا  دستگاه  رییس  دستورات 
ادامه داد: براساس گزارش های ارائه شده به رییس دستگاه قضا و بررسی های 
شخصا در بازدید از اموال تملیکی دستورات راهگشا و کاربردی عنوان شد. 
اموال  بحث  مقرر شد  این دستورات  پی  در  کرد:  اضافه  قضاییه  قوه  رییس 
رسوبی و کالاهای مانده از زاویه دیگری بررسی و موضوع از گمرکات و بنادر 

پیگیری شود.

***
اجرای طرح عیدانه ترخیص خودرو های 

توقیفی در هرمزگان 
هرمزگان من- رییس پلیس راهنمایی و رانندگی هرمزگان از اجرای 
طرح عیدانه ویژه ترخیص خودروهای توقیفی در استان خبر داد و 
گفت: این طرح از روز ۱۱ اسفندماه آغاز شده و تا پایان همین ماه 

ادامه دارد.
سرهنگ مجید صالح پور با اعلام این خبر به رسانه ها اظهار داشت: 
این طرح به منظور صیانت از اموال مردم و تسهیل در امر ترخیص 
استان  راهور  پلیس  و  شود  می  انجام  شهروندان  آفرینی  امید  و 
هرمزگان برابر دستور سردار فرماندهی انتظامی استان تمهیدات و 
العاده وسایل نقلیه توقیفی در  مشوق هایی را جهت ترخیص فوق 
نظر گرفته است.وی با اشاره به ایجاد شرایط تقسیط جرایم رانندگی 
با اعطای فرصت یک ساله در این طرح، گفت: با اجرای این طرح 
امکان ترخیص وسایل نقلیه فاقد بیمه نامه شخص ثالث و اخذ تعهد 

عدم تردد در معابر عمومی فراهم شده است.
به  الزام  عدم  را  این طرح  های  مشوق  دیگر  از  پور  صالح  سرهنگ 
تسویه عوارض شهرداری، طرح ترافیک و عوارض آزاد راهی عنوان 
تا  شده  فراهم  شرایطی  طرح  این  اجرای  در  داشت:  اظهار  و  کرد 
با معرفی فرد دارای گواهینامه  رانندگی  فاقد گواهینامه  متقاضیان 

مجاز امکان ترخیص خودرو برای آنها فراهم شود.
رییس پلیس راهنمایی و رانندگی هرمزگان گفت: مالکان یا وکیل 
قانونی آنان و متصرفان وسایل نقلیه اعم از خودرو و موتورسیکلت 
می توانند با مراجعه به دفاتر پلیس به ا ضافه ۱۰ و ارائه مدارک لازم 
نسبت به ترخیص وسیله نقلیه خود اقدام کنند.سرهنگ صالح پور 
پاسخگوی   ۱۶۰۰ ساعت  تا  ترخیص  ستاد  شعب  کرد:  خاطرنشان 
ارسالی  و  )اینترنتی  شهروندان  رسیده  سیستمی  های  درخواست 

دفاتر پلیسی +۱۰( در کوتاهترین زمان خواهند بود.

***
برگزاری جشنواره خواجه عطا سبک 

زندگی ساحلی و دریایی
گردشگری  و  ورزشی  فرهنگی،  جشنواره  نخستین  من-  هرمزگان 
»خواجه عطا سبک زندگی ساحلی و دریایی« در محله خواجه عطای 

بندرعباس آغاز به کار کرد.
مدیر اجرایی این جشنواره گفت: این جشنواره شامل برگزاری رقابت 
دریایی،  شنای  مانند  ورزشی  و  فرهنگی  مختلف  های  برنامه  و  ها 
تفریحات ساحلی و بازی های بومی محلی مانند سرمهری و کاسه 
دیشب  از  که  جشنواره  این  افزود:  زاده  احمدی  است.محمد  زدن 
خواهد  ادامه  فطر  سعید  عید  تا  شد،  آغاز  مبعث  عید  با  همزمان 

داشت.
وی گفت: هدف از برگزاری این جشنواره احیای فرهنگ، سنت ها 
و سبک زندگی مردم ساحل نشین و توسعه گردشگری ساحلی در 
این منطقه است.مدیر اجرایی نخستین جشنواره فرهنگی، ورزشی و 
گردشگری خواجه عطاء سبک زندگی ساحلی و دریایی افزود: این 
جشنواره سال های آینده نیز برگزار خواهد شد تا به احیای فرهنگ 

بومی و توسعه گردشگری کمک کند.
برگزاری جشن و اجرای گروههای موسیقی و هنری از برنامه های 
مراسم گشایش این جشنواره در ورزشگاه محله خواجه عطا بود که 

با استقبال مردم مواجه شد.

خبر

در ادامه برنامه چهره به چهره رئیس و اعضای شورای شهر بندرعباس با شهروندان، شنبه هفته 
جاری اهالی شهرک توحید در مسجد امام حسین)ع( مشکلات خودرا با آنها در میان گذاشتند. 
به گزارش خبرنگار هرمزگان من، رئیس شورای شهر بندرعباس گفت: مشکلات محله های شهر 

بسیار زیاد است که همه باید برای رفع آن تلاش کنیم. 
فاطمه جراره در جمع اهالی محله شهرک توحید در مسجد امام حسین)ع( اظهار کرد: برخی از 
محله ها، مشکلات بیشتری نسبت به محله های دیگر دارند که حضور اعضای شورای شهر در 

بین مردم برای آشنایی با مشکلات ساکنان این محله ها است.
وی با اشاره به مشکلات کارگران ادامه داد: بسیاری از کارگران شهرداری در این محله ساکن 

هستند که دغدغه امنیت شغلی خود را دارند.
جراره اضافه کرد: اعضای شورا نسبت به امنیت شغلی کارگران بسیار حساس هستند و اجازه   
نمی دهیم امنیت شغلی کارگران به خطر بیفتد و این قشر آسیب ببیند و حضور ما در این مسجد 
تصمیم گیری منطقی برای این دسته از کارگران است که خدای ناکرده با تصمیم نادرست این 

افراد دچار مشکل شوند.
رئیس شواری شهر بندرعباس عنوان کرد: حضور در محلات آشنایی با مشکلات شما و اولویت 

بندی برای رفع این مشکلات است. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه اختلاف نظرها در برنامه ها همیشه هست، تصریح کرد: هدف همه 

اعضا و شهرداری رفع مشکلات مردم شهر بندرعباس است.
جراره اضافه کرد: وظیفه شورا نظارت بر کار شهردار است و اگر در جایی دیده شود که کار به 
خوبی پیش نمی رود حتما اعضای شورا طرح سوال خواهند کرد. اگر اعضای شورا تصمیمی می 

گیرند برای رفع مشکلات شهروندان و خدمات دهی مناسب شهرداری است.
وی در پایان خاطر نشان کرد: اگر شهردار به درستی مطابق برنامه های شورا حرکت کند به طور 

حتم مشکلات شهروندان به حداقل می رسد.

از حق و حقوق مردم بندرعباس دفاع می کنيم
احمد کناری نژاد عضو شورای شهر بندرعباس نیز گفت: از حق و حقوق مردم بندرعباس دفاع می 

کنیم.
وی اظهار کرد: مشکلات شهر یک شبه بوجود نیامده است که یک شبه حل شود. 

عضو شورای شهر بندرعباس ادامه داد: اجازه نمی دهیم حق کارگری از کارگران شهرداری و مردم 
اینکه عده ای برای رسیدن به منافع خود بر طبل  با بیان  محلات در جایی ضایع شود.کناری نژاد 
اختلاف می کوبند، گفت: آبروی شورا و شهرداری در هم گره خورده است، اختلاف سلیقه و اختلاف 

نظر در همه جا وجود دارد اما تلاش شورا و شهردار حل مشکلات مردم است.
وی ادامه داد: هیچ یک از اعضای شورا بدنبال سهم خواهی از کسی و یا دستگاهی نیستند.

کناری نژاد تصریح کرد: اعضای شورای ششم بدنبال شنیدن حرف مردم هستند و حضور در مساجد 
برای آشنایی و رفع مشکلات مردم است.

وی اضافه کرد: انتظار این بود که نماینده این محله، مشکلات را اولویت بندی کرده در اختیار اعضا 
قرار می داد.

کناری نژاد ادامه داد: وظیفه شورا سیاست گذاری و برنامه ریزی برای حل مشکلات شهر و شهروندان 
است. وظیفه شهرداری نیز اجرای برنامه ها و کار اجرایی است.

وی با اشاره به طرح سوال از شهردار اظهار کرد: در جایی اگر کم کاری دیده شود حتما به شهردار 
تذکر خواهیم داد و حضور شهردار در صحن شورا این بوده که از او بخواهیم با تلاش بیشتر به فکر 

رفع مشکلات مردم و شهر بندرعباس باشد.
کناری نژاد تصریح کرد: اعضای شورا خدمتگزار مردم هستند و به آن افتخار می کنند. 

عضو شورای شهر بندرعباس گفت: به خاطر منافع مردم در مقابل تمام تهدیدها می ایستیم.
وی ادامه داد: تمام تلاش ما رفع مشکلات مردم است و امیدوارم در این راه شما مردم نجیب به ما 

کمک کنید.

هرمزگان من- عضو شورا و رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای 
با هدف  جوانه ها«  »پویش  اجرای طرح  از  بندرعباس  اسلامی شهر 
افزایش جلب  ترویج فرهنگ درختکاری، درخت  دوستی و همچنین 
شهری،  سبز  فضای  نگهداشت  و  توسعه  در  شهروندان  مشارکت 

همزمان با ۱۵ اسفندماه روز درختکاری خبر داد.
احمد کناری نژاد اظهار داشت: یکی از معیارهای ارزیای کیفیت محیط 
هر شهر، وجود فضای سبز عمومی است و با توجه به اهمیت جلب 
مشارکت شهروندان در نگهداشت و توسعه فضاهای شهری به عنوان 
تدوین  طرح  این  مربوطه،  مسئولان  همیشگی  دغدغه های  از  یکی 

شده و اجرایی می شود.
وی افزود: طرح پیش رو به مخاطب این امکان را می دهد که با کاشتن 
درخت، می توان بهتر نفس کشید و زندگی را به زمین و سرسبزی و 

نشاط را به هم نوعان هدیه کرد.
یا  قبول سرپرستی  از طریق  نظر  مورد  کرد: طرح  عنوان  کناری نژاد 
کاشت مناسبتی نهال در محل مشخص، با نیت یا نام خود افراد اتفاق 
می افتد و حاصل این اتفاق، دستیابی به اهداف طرح و همچنین ایجاد 

حس شعف و شادمانی در میان مشارکت کنندگان است.
به اهداف طرح،  اشاره  با  بندرعباس  این عضو شورای اسلامی شهر 

گفت: جلب مشارکت شهروندان در ایجاد فضای سبز جدید، افزایش 
بومی،  گونه های  کاشت  رویکرد  تقویت  شهری،  سبز  فضای  سرانه 
خصوصا  و  شهری  های  محیط  به  شهروندان  خاطر  تعلق  افزایش 
مهمترین  از  درخت  دوستی  و  درختکاری  فرهنگ  ترویج  و  درختان 

اهداف اجرای طرح پویش جوانه ها است .
کناری نژاد همچنین عنوان کرد: شهروندان می توانند طی این طرح به 
مناسبت ها و نیت های مختلف ازجمله نذر نهال، وقف طبیعت، یادمان 
روز  التحصیلی،  فارغ  آن، هدایای سازمانی،  ازدواج و سالگرد  اموات، 
مادر، روز پدر، سلامت، هدیه تولد، یادمان اهداکنندگان عضو و غیره، 

نهال سفارش داده، بکارند یا به سرپرستی بگیرند.
وی با تاکید بر نگاه زیست محیطی طرح، گفت: جبران آسیب های وارد 
از استفاده سوخت های فسیلی)مثلا به ازای هر ۱۰ هزار  شده ناشی 

کیلومتر، یک نهال( از دیگر اهداف طرح است .
محل  در  درگذشتگان  بخش  دو  در  جوانه ها  پویش  داد:  ادامه  وی 
آرامستان و افراد دارای حیات در یکی از بخش های مشخص شهر، 

انجام می شود.
با  داریم  قصد  راه  این  در  کرد:  اظهار  بندرعباس  شورای شهر  عضو 
حضور چهره های مطرح و فاخر شهر بندرعباس بتوانیم در نخستین 

روز آغاز این پویش مردمی حرکتی در جهت تشویق شهروندان به این 
کار فرهنگی انجام دهیم.

مؤثر  طبیعت  از  صیانت  و  حفظ  در  را  طرح  این  اجرای  کناری نژاد 
برشمرد و گفت: با اجرای این طرح که سازمان سیما، منظر و فضای 
و  آن  آرامستان مجری  سازمان  و  بندرعباس  سبز شهری شهرداری 
دو  داریم  نظر  در  بود،  خواهند  یاری گر  نیز  پسماند  مدیریت  سازمان 
بوستان بزرگ با نهال هایی که توسط یا به سفارش شهروندان کاشته 

می شود، ایجاد کنیم.

ترویج فرهنگ درختکاری با اجرای طرح پویش جوانه ها در بندرعباس

اختصاصی هرمزگان من
گزارش هرمزگان من از حضور رئیس و اعضای شورای شهر در جمع اهالی محله شهرک توحید؛

رئیس شورای شهر: امنیت شغلی کارگران شهرداری برای شورا مهم است


